
Vergadering Vereniging Dorpscontact Westzaan (DC) 

Locatie: ’t Reght Huys Westzaan 

Datum: 5 september 2022, 20.00- 22.00 uur.  

Aanwezig: voorzitter Jerry Jahn, secretaris Ingrid Jahn, Susan Kok, en 12 

belangstellenden. Notulist Carla van den Puttelaar 

Afwezig: Hans Lalk, Annette de Ridder 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

1+3 Opening vergadering 

Jerry opent de vergadering en verwelkomt de sprekers van deze avond: Mark Baaijens 

en Claudia Hauzendorfer. 

 

 

2 Notulen  

De notulen van 13 juni worden goedgekeurd. 

 

4 Mededelingen en ingekomen stukken 

- Secretaris Ingrid Jahn Ingrid deelt mee dat er tijdens de zomerreces veel mails zijn 

binnengekomen.  

- De schouw heeft plaatsgevonden n.a.v. de vergadering van 13 juni, zie punt 7 in de 

notulen van 13-6-22. Ook is hier het tekort aan parkeerplaatsen meegenomen en naar 

nu blijkt zijn er tekeningen in de omloop waarop meer parkeerplaatsen staan dan nu zijn 

gecreëerd. Paul en Jerry sturen de tekeningen door aan Ingrid, want volgens beide heren 

is op die tekeningen akkoord gekomen en zijn daar later wijzigingen op aangebracht.  

- De informatie over de introductiecursus Oer-IJ is aan iedereen op de mailinglijst 

verstuurd. Voor de deelnemers die belangstelling hebben om te gidsen als Oer-IJ gids 

wordt eind oktober op twee zaterdagen een gidsmodule aangeboden met een theoretisch 

en een praktisch gedeelte en speciale aandacht voor kennisoverdracht en presentatie. 

Met de opgedane kennis kunnen zij later als gids worden ingezet voor 

publieksrondleidingen.  

- Ingrid is bezig om de geuren van de Zaanstreek te “vangen” zodat belangstellende de 

geuren die zo specifiek voor de Zaanstreek waren of nog zijn kunnen ervaren. Het doel is 

dat deze geuren worden opgenomen in het Zaans Museum, Volgende week heeft Ingrid 

hierover een afspraak met de directeur van het Zaans Museum. Ingrid heeft een lijst 

aangelegd met geuren en er is al een afspraak geweest met een geurdeskundige die 

samen met Ingrid door de Zaanstreek heeft gelopen. Uiteraard gaat de realisatie nog 

enige tijd duren. 

- Ingrid maakt nog melding dat op maandagavond 31 oktober de mogelijkheid wordt 

geboden het Justitieel complex Zaanstad van binnen te bekijken. Hiervoor zijn slecht 50  

plaatsen beschikbaar dus vol=vol. Ook deze informatie is gedeeld via de nieuwsbrief van 

donderdag 1 september. 

- Tevens is bekend dat de laatste vergadering van 2022 ook in het Justitiële Complex zal 

plaatsvinden.  

- Punt 7 op de agenda komt te vervallen omdat de jeugdboa’s en handhaving niet 

aanwezig kunnen zijn. 

 

5  Gastspreker Mark Baaijens  

Mark Baaijens (35) was vrachtwagenchauffeur en heeft zich sinds 2019 zelfstandig 

gevestigd in Westzaan als personal trainer. Mark heeft op hoog niveau aan judo gedaan, 

bij diverse sportscholen gewerkt en de benodigde diploma’s behaald om zijn vak uit te 

kunnen oefenen. Als personal trainer begeleid hij mensen gezonder te leven en een 

gezond gewicht te krijgen en te behouden. Hierbij komt zijn diploma diëtist goed van pas 

want met gezonde voeding krijg je het beste resultaat. Tijdens corona tijd heeft Mark zijn 

schuur omgebouwd tot sportschool zodat hij kon starten. Inmiddels heeft hij echter 80m² 

binnenruimte met allerlei apparatuur en ook buiten heeft hij genoeg ruimte voor 



groepslessen. Mark Baaijens Personal Training, is gevestigd in het gebouw “De 

Bouwplaats” op het oude Pont Meyer terrein op het Zuideinde 50. Mark houdt ervan om 

met natuurlijke elementen te werken die passen bij de omgeving. Zo heeft hij van 

boomstammen gewichten gemaakt, maar gebruikt hij bijvoorbeeld ook auto- en tractor 

banden om bepaalde oefeningen net even leuker te maken en tijdens de warme periode 

heeft hij ook een paar keer sups ingezet. Mark vertelt enthousiast dat er nog een tent 

bijkomt op het terrein zodat outdoorlessen ook overdekt kunnen plaatsvinden. Daarnaast 

kun je bij Mark ook terecht voor bootcamplessen, bokslessen en andere groepslessen, 

ook aan de 50 plusser wordt gedacht. Mark benadrukt dat alle lessen onder begeleiding 

plaatsvinden en dat er diverse abonnementen te boeken zijn of men gebruik kan maken 

van een rittenkaart. De eerste les is altijd gratis. Op de vraag of Mark merkt dat meer 

jongeren een activiteit bij hem boeken, antwoord hij positief en zeker tijdens Corona, 

toen veel clubs gesloten waren, had hij een toeloop van jongeren. Samen met Bas van 

Westrop verkoopt hij ook natuurlijke voedingssupplementen. 

 

 

6 Gastspreker Claudia Hauzendorfer 

Claudia Hauzendorfer (47) heeft het roer in 2020 omgegooid en heeft haar beautysalon 

op de J.J. Allanstraat 22 omgebouwd tot een volwaardige horeca keuken van waaruit zij 

de catering verzorgd voor particulieren en bedrijven met haar bedrijf de Soep van Clau. 

Na het behalen van de benodigde diploma’s brak voor Claudia een periode aan van 

testen en uitproberen. Hoe kun je de beste bouillon maken, welke beenderen leende zich 

daar het beste voor, wat zijn de juiste verhoudingen, etc. Inmiddels verkoopt ze ook 

diverse broodjes, verzorgt ze lunches, BBQ, hightea’s en borrelplanken. En… alles is zelf 

gemaakt zelfs de sauzen zijn van eigen hand. Claudia heeft inmiddels ook servies 

gekocht zodat zij een complete catering kan verzorgen waarbij ze de ander volledig kan 

ontzorgen. Als klap op de vuurpijl vertelt ze ook nog dat haar man paling en zalm rookt 

op bestelling en dat via Facebook en de appgroep kenbaar maken. Na haar verhaal heeft 

Claudia voor iedereen een lekker hapje om kennis te maken met haar kookkunst. 

 

 

7 Jeugdboa’s en Handhaving 

Vervallen. 

 

 

8  Wvttk + Rondvraag 

- Paul vraagt of er al meer bekend is over de Kroosduiker op de Zuid. Bekend is dat 

ze willen uitbreiden maar concrete plannen zijn niet bekend bij DC. 

- Paul vraag ook of de overlast van jongeren is afgenomen. Ingrid beaamt dat de 

overlast op dit moment minder is. Waarschijnlijk is dat te danken aan een 

politieactie waarbij een aantal bekeuringen zijn uitgedeeld.  

- Er zijn wel wat meldingen gedaan van overlast op het water maar dat is minder 

makkelijk aan te pakken omdat eer de politieboot ter plaatste is de overlastgevers 

allang gevlogen zijn. 

- Rina meldt dat ze een aanvraag heeft gedaan voor je wijkkie.nl i.v.m. de dag van 

Westzaan. Zij komen nog € 900,- tekort. 

- Willem geeft aan vooral de plaatselijke ondernemers te benaderen als er geld 

nodig is. Zijn visie is dat iedere ondernemer ook meeprofiteert van de festiviteiten 

die plaatsvinden en daardoor ook een bijdrage kan doen. 

- Sabine vraagt of de Winterfair weer wordt georganiseerd. Dit is bij het DC 

onbekend. 

- Jan Vis meldt dat het Pont Meyer terrein een ½ jaar vertraging heeft opgelopen 

door de aanvraag van vergunningen. 

- De verkeerscommissie is uitgebreid met 1 persoon. 

- Jerry meldt dat hij wat meer afstand heeft genomen inzake de Poldervisie, om er 

niet teveel betrokken bij te raken. 

 

 

9 Sluiting vergadering 

Jerry bedankt de gastsprekers en aanwezigen en nodigt allen uit voor een hapje en een 

drankje en om nog wat na te praten met elkaar. De volgende vergadering vindt plaats op 

maandag 3 oktober 2022 in “de Weeskamer” van ’t Reght Huys.  


